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Caldes de Montbui 

Aprovat el conveni per canviar l'emplaçament dels autocars Sagalés 
Joan Serrat 

El ple de l'ajuntament de Caldes realitzat el passat dijous va ratificar el conve
ni signat el dia 2 de març entre l'empresa Sagalès i l'ajuntament pel qual es tras
lladarà l'actual emplaçament dels autobusos; el nou lloc estarà situat a l'avingu
da Pi i Margall, entre els carrers Llobet i Vall-llosera. Votaren a favor el grup so
cialista i d'Iniciativa i en contra el PP i CiU. Al mateix ple es va tractar el tema 
de l'autodeterminació, presentat per I.C. que va ser desestimat amb el vots de 
socialistes i populars. Per contra es va aprovar una moció presentada pels so
cialistes on es criticava l'empobriment del catalanisme. 

Vint-i-un punts es varen tractar 
a la sessió municipal del ple de 
l'ajuntament del mes de març, 
convocat pel passat dia 8 del 
present. Tres punts mereixen l'a
tenció particular. Val a dir que la 
totalitat dels regidors municipals 
varen acudir al ple, és a dir, els 
vuit del PSC, el repidor d'l. per 
C, i el del PP., així com els set 
de CiU. Un dels primers punts, 
concretament, el número dos del 
ple, englobat en l'àrea informati
va de Govern Local i °rotecció 
Ciutadana, va ser la rectificació 
anual del padró-municlpal d'ha
bitants a 1 de gener de 1990; 
aquesta proposta constata la 
rectificació amb un total d'habi
tants fins a la data mencionada 
de 11.003, és a dir, 170 habitants 
més dels existents a 1 de gener 
de 1989, dia en el qual Caldes de 
Montbui en tenia 10.833. Aquest 
punt va ser aprovat per majoria 
absoluta. 

En el punt número quatre a 
l'ordre del dia la comissió infor
mativa d'Administració i Serveis 
presentava al ple l'aprovació si 
ho creien convenient dels diver
sos nomenaments dels mem
bres que composen el consell 
d'administració de "Gestió Muni
cipal de Serveis, S.A." segons el 
que disposen els articles 13114 
dels estatuts de la Societat Mu
nicipal esmentada, nomena
ments que afectaven directa
ment als càrrecs d'administra
dors i reelecció d'altres però no 
a regidors de l'ajuntament. Se
gons l'organigrama presentat al 
ple, Joaquim Subirana i Volta se
ria l'enginyer municipal i Joan 
Arús i Oriol —enginyer-substi-
tueixen a Coloma Moreno i Qui
roga —directora del Centre de 
Salut— i Josep Terrades i Prat 
—enginyer—. Va ser reelegida 
com a administradora de la so
cietat Socorro Ruano i Tibau 

—farmacèutica titular de Cal
des— per un període, a l'igual 
que els dos canvis abans dits, de 
dos anys. Els dos canvis i la re
novació afecten a les persones 
que estan a la societat com a vo
cals, altrament, el president de la 
societat "Gestió Municipal de 
Serveis, S.A." continua sent, 
Joan Villanueva i Dachs — 1r. ti
nent d'alcalde— i com a primer 
dels quatre vocals: Vicenç Coma 
i Roca —4t. tinent d'alcalde— i 
també repeteix, el secretari, Jo
sep Ventura i Humet —gerent de 
la societat—. Aquest punt va ser 
aprovat amb els vots favorables 
del PSC i IC i els desfavorables 
de CiU i PP. 

Conveni amb Sagalés, 
S.A. 

La Comissió Informativa Tècni
ca i Activitats, presentava al ple 
del mes de març el text del con
veni a signar entre l'ajuntament 
de Caldes, l'empresa Sagalés, 
S.A. i en Ramon Sagalés Torras, 
una actuació urbanística consis
tent en el trasllat de l'actual em
plaçament de les "cotxeres" a 
l'Avda. Pi i Margall entre els car
rers Llobet i Vall-llosera i Climent 
Cuspinera al nou sector en exe
cució situat a l'indret "El Tint" per 
la cessió a l'ajuntament de Cal
des del solar actual qualificat com 
a zona verda. Els regidors del 
PSC i IC, varen votar a favor i els 
components de CiU i PP votaren 
en contra, aprovant-se la propos
ta per majoria absoluta. 

Va ser un punt força debatut i 
protestat per l'oposició. Josep M. 
Santos de CiU., va manifestar i 
explicar el seu vot negatiu del 
grup convergent per tres raons: 
històricament equivocat en con
tra del sistema d'expropiació i no 
haver arribat a un pacte amb Sa
galés vers el tema de la circulació 

a Caldes. El regidor del PP., Da
mià Rodríguez, va manifestar que 
creia que aquest no era el millor 
conveni per Caldes i va dir, que 
ell no situaria mai unes "cotxeres" 
en una zona comercial com es 
farà, i firialment, Damià Rodríguez 
va mostrar-se molt enèrgic al ma
nifestar que ell sortiria de l'ajunta
ment, si es demostrava que era la 
Generalitat qui imposava aquest 
conveni. 

Per altra banda, Josep M. Coll 
en veu del grup socialista, va ma
nifestar-se àmpliament i defensà 
el conveni que es creu positiu per 
al poble, no solament pel trasllat 
de l'actual lloc sinó perquè d'a
questa manera es defensa el 
manteniment a la població de una 
empresa important pel món del 
treball a Caldes, evitant que se'n 
pugui anar a un altre lloc; i, si s'ha 
tingut d'anar al sistema d'expro
piació ha estat perquè fins el mo
ment no s'ha arribat al altre acord 
amb l'empresa. 

Punts principals dei 
conveni 

El conveni entre ajuntament, 
Empresa Sagalés, S.A. i Ramon 
Sagalés Torras el varen signar el 
passat 2 de març i ara ha estat ra
tificat mitjançant la votació del ple 
municipal per l'ajuntament de 
Caldes en sessió del 8 de març. 
Després d'acreditar Sagalés, S.A. 
la titularitat dels terrenys d'una 
extensió de 21.823 metres qua
drats, aquesta els comprarà a l'a
juntament de Caldes, segons el 
cost d'adquisició que suporti l'a
juntament i que no podrà ser su
perior a les 60 pts. pam quadrat, 
multiplicat pel coeficient 1,8 de 
cessions obligatòries a realitzar 
segons el Pla Parcial —vials, 
equipament, etc—. A més a més, 
Sagalés, S.A. pagarà un 15% més 
en concepte de despeses gene

rals de gestió de l'operació. Pa
garà també les despeses d'urba
nització, així com part del cost de 
l'adquisició del terreny mitjançant 
la cessió gratuïta del solar de l'an
tiga estació on actualment estan 
ubicades les "cotxeres" d'un va
lor de 12.954.816 pessetes. El pa
gament de la compra-venda es 
farà de dues formes: 1) 
35.000.000 pessetes en el mo
ment de signar l'escriptura públi
ca de compra-venda dels nous 
terrenys. 2) La resta, incloses les 
despeses d'urbanització i deduï
des les quantitats del valor actual 
de les cotxeres es farà en paga
ments trimestrals, el primer a par
tir de la present signatura de l'es
criptura de compra-venda. L'edi-
ficabilitat neta de la parcel·la s'es
tableix en 0,50 m'Im'. Trasllat del 
present conveni a la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona per la 
modificació puntual del P.G.O., 
del 27 de setembre de 1989 i in
troducció com a esmena de la 
modificació. Trasllat en un màucim 
de sis mesos de les actuals cot
xeres a la nova zona, la construc
ció dels nous edificis ha de fer-se 
en un temps no superior als tres 
anys. Totes les despeses que ori
gini la signatura del conveni ani
ran a càrrec de Sagalès, S.A. Si 
algun dels punts que es citen al 
conveni no arriben a aprovar-se 
el tractat quedarà sense efecte i 
no s'estarà a cap tipus de re
clamació. 

El ple parlà de 
l'autodeterminació 

A les acaballes del ple del mes 
de març, l'ajuntament de Caldes 
també va debatre sobre l'autode
terminació, erK^ra que les dues 
mocions presentades, una de I. 
per C. i una segona del grup so
cialista no estaven previstes a 
l'ordre del dia, el primer de tot, va 
ser aprovar-se per urgència l'ad
missió de les dues mocions. La 
votació va ser unànime de tots els 
regidors favorablement a la seva 
presentació al ple. 

Tot seguit, Alfons Garcia, d'Ini
ciativa per Catalunya va llegir la 
seva moció que defensa ei que va 
ser aprovat per nnajoria al Parla
ment de Catalunya; mentrestant, 
Josep M. Coll, representant del 
Grup Socialista, va defensar la 
seva, en la qual es criticava l'em
pobriment del catalanisme. Coll 
no obstant, va ser partidari i així 
ho va dir en el ple, que el tema de 
l'autodeterminació no fos defen
sat ni criticat a nivell d'ajunta
ments sinó que són temes que 
cal debatre en el Parlament, fent 
els primers una interpretació po
lítica que els ajuntaments no te
nen de seguir. Passant a les vo
tacions, primer va votar-se la mo
ció d'l. pier C. que va ser desesti
mada amb els vots favorables de 
CiU i I.C. i els negatius a la mo
ció del PSC i PP. La moció socia
lista va ser aprovada per majoria 
amb els vots favorables del PSC 
i PP i els contraris de CiU i IC. 

LA NETEJA ES COSA DE TOTS 
Les deixalles d'animals domèstics 

Els excrements dels animals domèstics a la via 
pública constitueixen un gran problema sanita
ri i d'higiene per a la població. 

El servei de neteja de l'Ajuntament vetlla perquè 
parcs, places i carrers ofereixin una imatge 
impecable. Ajuda'ns a portar a bon terme 
aquesta tasca. 

El ciutadà hi col·labora 

Procurant que el gos no embruti la ciutat. 
Recollint els excrements en bosses, i diposi-

tant-les ben tancades als contenidors de deixa
lles. 
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